
Elin och Cecilias berättelse om sommaren 2023 

  
Det har varit en bra och lyckad golfsäsong för våra juniorer. 

Veckan innan skolavslutningen var Cecilia till Strandskolan i Idre och hälsade på 
och informerade om juniorträningarna. Resultatet blev populärt och som mest 
har vi varit 18 stycken, och ett snitt på 8 st. Det är vi väldigt nöjda med. 

Det har varit ca 10 träningar under sommaren och vi har hjälpt och stöttat 
Fredrik vid varje tillfälle.  Vi har även varit kontaktpersoner till föräldrarna och 
noterat alla barn som har varit på träningarna. Vi sammanfattar säsongen som 
väldigt bra och vi avslutade det hela med en liten golftävling med prisbord 
samt hamburgare och dryck till alla barn och föräldrar som var på plats. 

Nu ser vi framemot sommaren 2024 och vi hoppas att fler barn och ungdomar 
kommer och spelar golf hos oss. 

 

Med vänliga hälsningar 

Elin & Cecilia 

Juniorkommittén 

Idrefjällens Golfklubb 

 

 

 


